



<b>Resolutions of the Ordinary Annual General Meeting (AGM)</b>	<b>الإفصاح عن قرارات إجتماع الجمعية العامة العادية السنوية</b>
<p>Sharqiyah Desalination Company SAOG ( the "Company") is pleased to advise the Capital Market Authority, the Muscat Stock Exchange and the investor community that the Ordinary Annual General Meeting ("AGM") of the Company that was held on Wednesday, 6th of March 2024 at 3:00pm, through the electronic platform of the general meetings provided by the Muscat Clearing and Depository website (<a href="http://www.mcd.gov.om">www.mcd.gov.om</a>). The shareholders who attended the AGM represented 81.274% of the capital of the Company. The Following resolutions were passed unanimously at the meeting:</p>	<p>يسر شركة الشرقية لتحلية المياه ش.م.ع.ع ("الشركة") إفادة الهيئة العامة لسوق المال، وبورصة مسقط للأوراق المالية وجمعية المستثمرين، بأنه قد تم عقد إجتماع الجمعية العامة العادية السنوية للشركة في يوم الأربعاء الموافق ٦ مارس ٢٠٢٤م، في تمام الساعة الثالثة مساءً عبر المنصة الإلكترونية لانعقاد الجمعيات العامة عبر موقع شركة مسقط للمقاصة والإيداع (<a href="http://www.mcd.gov.om">www.mcd.gov.om</a>)، وقد حضر الاجتماع نسبة ٨١.٢٧٤% من رأسمال الشركة، وتم اتخاذ القرارات التالية باجماع الحضور في الإجتماع:</p>
<p>1. The Board of Directors' Report for the financial year ended 31 December 2023 was approved.</p>	<p>1. تمت الموافقة على تقرير مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023م.</p>
<p>2.The Corporate Governance Report for the financial year ended 31 December 2023 was approved.</p>	<p>2. تمت الموافقة على تقرير مجلس الإدارة عن تنظيم وإدارة الشركة خلال السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023م .</p>
<p>3. The Auditors' Report and the Financial Statements for the financial year ended 31 December 2023 was approved.</p>	<p>3. تمت الموافقة على تقرير مراقب الحسابات عن البيانات المالية المدققة للشركة عن السنة المالية المنتهية 31 ديسمبر 2023م.</p>
<p>4. The proposal to distribute cash dividends of 15 baiza per share to the Shareholders at the date of the AGM for the financial year ended 31 December 2023 was approved.</p>	<p>4. تمت الموافقة على مقترح توزيع أرباح نقدية على المساهمين بتاريخ الجمعية وذلك بمقدار 15 بيسة للسهم الواحد عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023م .</p>
<p>5. The Board and Committees' sitting fees paid during the preceding year and to determine the Board and Committees sitting fees for the upcoming financial year was approved.</p>	<p>5. تمت الموافقة على بدل حضور جلسات مجلس إدارة الشركة و اللجان المنبثقة عنه التي تقاضاها أعضاء مجلس إدارة الشركة عن السنة المالية المنصرمة وتحديد مقدار البديل للسنة المالية القادمة.</p>
<p>6. The transactions carried out by the Company with related parties during the financial year ended 31 December 2023 was approved.</p>	<p>6. تمت الموافقة على التعاملات التي أجرتها الشركة مع الأطراف ذات العلاقة خلال السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023م.</p>

P.O. Box 685, Hay Al Mina - 114, Sultanate of Oman

Tel. +968 24 69 38 90

Fax +968 24 69 38 45



الشرقية لتحلية المياه  
Sharqiyah Desalination

<p>7. The related parties' transactions that the Company will enter into during the financial year ending 31<sup>st</sup> December 2024 was approved.</p>	<p>7. تمت الموافقة على التعاملات التي ستجريها الشركة مع الأطراف ذات العلاقة خلال السنة المالية التي ستنتهي في 31 ديسمبر 2024م .</p>
<p>8. The Criteria to evaluate the Board of Directors was approved.</p>	<p>8. تمت الموافقة على معايير قياس أداء مجلس الإدارة .</p>
<p>9. The appointment of Crowe and their fees of 1,500 OMR to evaluate the performance of the Board of Directors for the financial year ending 31 December 2024 was approved.</p>	<p>9. تمت الموافقة على تعيين شركة كراو لقياس أداء مجلس الإدارة للسنة المالية التي ستنتهي في 31 ديسمبر 2024م والموافقة على أتعابهم البالغة ١٥٠٠ ريال عماني.</p>
<p>10. The appointment of KPMG as the statutory auditors for the financial year ending 31 December 2024 and their fees of 29,000 OMR was approved.</p>	<p>10. الموافقة على تعيين مراقب حسابات للسنة المالية التي ستنتهي في 31 ديسمبر 2024م والموافقة على أتعابهم البالغة ٢٩٠٠٠ ريال عماني.</p>
<p>DocuSigned by: <i>Dalia Ramez Suhail Al Sharabati</i> 2C85718D3CC440A... <b>Dalia Ramez Suhail Al Sharabati</b> Secretary of the AGM</p>	<p>DocuSigned by: <i>Dalia Ramez Suhail Al Sharabati</i> 2C85718D3CC440A... دالية رامز سهيل الشرباتي أمين سر الجمعية</p>

